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Hei Dere. 
 
Vi mener at godkjenningsordningen for private sykehus funger bra ved at staten 
har et minimums krav på hvilke systemer som må være på plass, før det oppnås et 
faglig forsvarlig behandlingnivå som kvalifiserer for å være et sykehus og ikke 
bare en behandlingssenter. 
 
Det er klart at godkjenningen på et gitt tidspunkt ikke sier noe om kvaliteten og 
det faglige nivået på et senere tidspunkt, og at det er opptil den enkelt aktør å 
opprettholde forsvarlighet og kvalitet i helsetjenesten. Likevel mener vi at det 
å være et offentlig godkjent sykehus forplikter, på lik linje med en 
autorisasjonstittel som for eksempelvis for en lege. Analogt fjerner man ikke 
autorisasjonen som lege bare for at tiden går, men forutsetter at legen holder 
seg oppdatert for å kunne fungere som lege ovenfor pasienter. For publikum vil 
likevel en offentlig autorsisjon angi et visst faglig nivå / utgangspunkt for 
atuorisasjonen 
 
Det kunne derimot eksempelvis vert ønskelig med en oppfølging av den offentlige 
godkjenningen etter for eksempel 5 års drift, eksempelvis en redegjørelse til 
Fylkeslege på sin funksjon som autorisert sykehus. Dette taler for å beholde 
dagens godkjenningsordning for sykehus. Men det er ønskelig at 
godkjenningsordningen var klarere, både hvordan en søker og hvilke kriterier/krav 
som settes for å få godkjenning. Hvilket taler for en forenkling av 
godkjenningsprosessen. 
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